
Referat af ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Skovsgården  
den 24. marts 2009 på Hørning Kro – kl. 19.30. 
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Ad: 1  
Dirigent: Bent Christensen 
Referent: Michael Jensen 
 
Deltagere: 22, heraf 18 stemmeberettigede. 
 
 
Ad: 2 
Bestyrelsens/Formandens beretning. 
 
Formand Lars Schou gennemgik året 2008 med hovedvægt på følgende emner: 
 

- Færdiggørelse af legeplads på det store fællesområde 
- Kælkebakkens placering   
- Nedgravning af Fibernet med dertilhørende reetablering 
- Vedligeholdelse af de grønne områder 
- Asfalt belægning i Parken i ringe stand 
- Sti mellem Blegindvej og stamvej i ringe stand 
- Fartdæmpende foranstaltninger 
- Overdragelse af Skøde på yderligere stykke vej. 
- Kamphunde i området 
- Løse katte i området 
- Hunde efterladenskaber på græsfortov på stamvejen 
- Opfordring til Skt. Hans bål samt andre aktiviteter 
- Brug Grundejerforeningens hjemmeside. 

 
 
 



Spørgsmål/kommentarer til beretningen: 
 
Kommer der borde/bænke på det store fælles areal……Bestyrelsen er allerede ved at indhente 
tilbud på dette. 
 
Kommer der en skraldespand på det store fællesareal. Bestyrelsen har tidligere behandlet dette 
spørgsmål med negativt udfald. Emnet tages op på næste bestyrelses møde for en ekstra vurdering. 
 
Græsslåning klokken 0700 giver et uskønt resultat pga. vådt græs. Bestyrelsen tager dette op på 
næste møde. 
 
Ukrudt mellem fliserne på stierne. Bestyrelsen tager dette op på næste møde. 
 
Legehus på vænget i meget dårlig stand. Helle (Vænget 26) kender en der evt. kan udbedre dette. 
Bestyrelsen tager dette op på næste møde. 
 
Græs på Kælkebakken i meget ringe stand. Bestyrelsen tager dette op på næste møde. 
 
Anlægge legeplads sponsoreret af reklamer. Bestyrelsen tager dette op på næste møde. 
 
Derudover var der spørgsmål til priser på reetablering af sti, disse blev besvaret under fremlæggelse 
af budgettet for 2009. 
 
 
Bestyrelsens/formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen. 
 
 
Ad: 3 
 
Kasserer Freddy Jørgensen præsenterede regnskabet for 2008, som blev godkendt af 
generalforsamlingen. Originalt regnskab med underskrifter fra bestyrelse og revisor blev fremvist. 
 
 
 
 
 
Ad: 4 
 
Kasserer Freddy Jørgensen præsenterede budgettet for 2009 herunder udgifterne til reetablering af 
sti mellem Blegindvej og Stamvejen. Desuden blev bestyrelsens forslag om at hæve kontingentet fra 
1.400 kr. til 1.800 kr. udelukkende med henblik på at hæve beholdningen i vejfonden præsenteret. 
Budget, sti og kontingent blev godkendt af generalforsamlingen.  
 
Der blev rettet forslag om at bruge grus i stedet for salt på vejene, samt ønske om en klar definering 
om hvornår der saltes/gruses. Bestyrelsen vil tage disse emner op på først kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
 



Ad: 4.1 
 
Bestyrelsen havde indstillet en længere liste over forslag til vedtægtsændringer. 
 
De blev alle godkendt, dog med det forbehold at punkt 18.3 ikke slettes, men derimod forbliver, 
men med ændret tekst så beløb bliver 5000 i stedet for 2000. 
 
Da der er tale om vedtægtsændringer skal disse endeligt godkendes på den ekstraordinære 
generalforsamling 14. april 19.30 i Sognegården 
 
 
Ad: 5 
 
Hele bestyrelsen blev genvalgt og ser fortsat således ud: 
 

- Lars Schou – Formand (Skovsgårdsvej 18) 
- Sten Møller – (Skovsgårdsparken 14) 
- Freddy Lindberg Jørgensen – Kasserer (Skovsgårdsvej 55) 
- Michael Jensen – Sekretær (Skovsgårdsvænget 13) 
- Steen Andersen – (Skovsgårdsvej 54)  

 
Ad: 6 
 
Suppleanterne blev genvalgt: 
 

- Steen Baggersgaard - suppleant (Skovsgårdsvej 59) 
- Birgitte Eskesen – suppleant (Skovsgårdsparken 40) 

 
Ad: 7 
 

- Anders Hansen – revisor (Skovsgårdsvej 56) 
 
 
Ad: 8 
 

- Jan Larsen – revisorsuppleant (Skovsgårdsvænget 28) 
 
 
Ad: 9 
 
Følgende emner/forslag blev taget op under eventuelt:  
 

- Parkeringsforhold…..Bestyrelsen er ikke politi, men hjælper gerne foreningens medlemmer 
om der er specifikke problemer. 

 
- Knallerter på stierne…. Forslag om at være på forkant med et eventuelt kommende problem 

med knallerter på stierne. Bestyrelsen kontakter  ”den nye grundejerforening” 
Vestergård/Østergårds Allé med henblik på ensartet skilte/foranstaltninger. 



 
- Fartdæmpende foranstaltning ved udkørsel fra stamvej til Blegindvej, da mange farlige 

situationer opstår. Bestyrelsen tager kontakt til kommunen snarest.  
 

- Hul i vejen ved udkørsel fra stamvejen til Blegindvej. Bestyrelsen kontakter kommunen for 
udbedring. 

 
- Skt Hans bål en god idé 

 
- Brug bloggen på foreningens hjemmeside 

 
- Skovsgårdsvænget 26 har kørt en sag på fradrag for forbedringer, hvilket skulle resultere i, 

at vi alle får et større fradrag på ejendomsskatten….hold øje med, at du også får dette 
fradrag. 

 
 
 
 
 
 


